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Vážení rodiče, vážené kolegyně a kolegové, milé studentky a studenti,
ráda bych se touto cestou ohlédla za uplynulým školním rokem. Ten jsme zahájili   
s velkou radostí – po prázdninách jsme se vrátili do opravených učeben nižšího
gymnázia, nově zrekonstruovaného ředitelství a zázemí pro zaměstnance. Všichni
jsme cítili naději a chuť do nového začátku.
Jenže 15. září přišla povodeň, která zasáhla celou školu i její areál včetně
sportovního hřiště. V prvních dnech jsme byli bez elektřiny, telefonního spojení      
i internetu. Okamžitě jsme se ale pustili do úklidu a odklízení škod, následovaly
stavební práce. Díky neuvěřitelnému nasazení všech zúčastněných –
zaměstnanců, studentů, rodičů i přátel školy – jsme po dvou týdnech mohli znovu
školu otevřít. I když jsme zpočátku fungovali bez plynu a pitné vody, nevzdali jsme
to.
Tato mimořádná událost nás ale zároveň neskutečně spojila. Škola se proměnila   
v jednotnou komunitu – místo, kde si lidé navzájem pomáhají, podporují se a drží
při sobě. Kromě své vzdělávací funkce plnila škola i významnou sociální roli.
Společné úsilí a solidarita přispěly k posílení pozitivní atmosféry, která byla cítit
všude.
Společně jsme dokázali školu nejen obnovit, ale i nabídnout pomoc – dočasně
jsme poskytli zázemí žákům z přilehlé základní školy, která byla povodní zasažena
ještě více. Dnes je téměř vše po povodni opravené. V létě nás ještě čekají poslední
popovodňové opravy – počítačová učebna, chemické laboratoře a jídelna. Navíc
proběhne i dlouho plánovaná rekonstrukce druhé počítačové učebny a sborovny
na nižším gymnáziu.
Chtěla bych z celého srdce poděkovat všem, kteří přiložili ruku k dílu. Vaše pomoc,
solidarita a odhodlání byly neocenitelné. Navzdory všem překážkám proběhl
školní rok hladce – uskutečnily se všechny plánované kurzy, exkurze, výlety            
i projekty. Hladce proběhly i přijímací a maturitní zkoušky. Jako by se nic nestalo.
A to je ten největší důkaz síly naší školní komunity.
Tento školní rok byl pro mě osobně velkou výzvou. Přesto mě nezlomil a neodradil
od mé vize školy jako místa, kde lidé dostávají kvalitní vzdělání, ale zároveň tam
chodí rádi. Místa, které má nejen pevné základy, ale i otevřené srdce.
Děkuji vám všem za to, že jste byli součástí tohoto školního roku. Přeji vám krásné
léto plné odpočinku, radosti a zaslouženého klidu.

Mgr. Šárka Hynková, ředitelka školy
 







V září 2024 zasáhla naši školu a její okolí ničivá povodeň, která způsobila rozsáhlé škody.
Na začátku byl jen zmar, nánosy bláta a nekonečné hodiny úklidu a práce, na kterých se
podíleli zaměstnanci školy, žáci, studenti, jejich rodiče a mnoho dobrovolníků.
Pak nastaly dlouhé týdny bourání, oprav a obnovy poškozeného majetku, nákupů
nového vybavení a nekonečné hodiny úklidu školy, která se na dlouhé týdny stala
staveništěm. Po pěti měsících ale vše vypadá jinak a současný stav v nás všech vzbuzuje
naději, že brzy nebude poznat, co se tady v září 2024 odehrálo.
Zde je přehled toho, co se již podařilo, a ve fotogalerii jsou také koláže fotografií, které
mapují stav na začátku, po několika týdnech a nyní:
osekání omítek a odstranění obkladů stěn zasažených povodní do výšky cca 1,5 m ve
všech přízemních prostorách všech budov Gymnázia Jeseník;
nové omítky a malba;
oprava podlah poničených povodní všude tam, kde nebyla dlažba;
výměna všech poškozených vstupních dveří;
výměna všech poškozených vnitřních dveří a některých zárubní;
celková oprava laboratoře chemie, fyziky a biologie na NG;
oprava podlahy a stěn posilovny;
oprava podlahy a stěn tělocvičny na NG;
celková rekonstrukce boulderingové stěny;
oprava kompletního oplocení školy;
nové kryty radiátorů a ventilů;
nákup učebních pomůcek do tělesné výchovy, fyziky, biologie a chemie;
nákup nábytku a vybavení do šaten a kabinetů tělesné výchovy a sportovní přípravy;
nákup nových šatních skříněk na NG;
nákup zahradní a úklidové techniky a vybavení dílny;
oprava a revize plynových kotelen, rozvodů elektřiny a internetu.
I přes veškeré úsilí je před námi ještě mnoho výzev. Již brzy budou zahájeny práce na
opravě podlahy a stěn velké tělocvičny. Pokračují dokončovací práce na vnitřních
dveřích a interiérech. Bude nutné znovu nastěhovat školní knihovnu. Bude potřeba
douklízet okolí školy, udělat terénní úpravy a opravit venkovní učebnu. O prázdninách
pak také bude nutná oprava učebny a laboratoří chemie a učebny informatiky, které se
zprvu zdály v pořádku, ale i tam voda napáchala velké škody.
Kromě materiálních škod, které úspěšně likvidujeme, nám také jde o psychickou
pohodu našich žáků, studentů a zaměstnanců, a tak navzdory všem problémům
realizujeme všechny plánované akce, exkurze a projekty tak, aby se náš školní život co
nejdříve vrátil do normálu.
Na závěr bych chtěla vyjádřit obrovské poděkování všem, kteří se podíleli a stále podílejí
na obnově naší školy. Kromě našeho zřizovatele – Olomouckého kraje – děkuji všem
zaměstnancům školy, žákům, studentům a dobrovolníkům, kteří přiložili ruku k dílu, a
všem dárcům, již přispěli finančně. Jejich podpora byla a je neocenitelná a i díky nim
naše škola nepřestala být místem vzdělávání a radosti pro nás všechny.
Mgr. Šárka Hynková

https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid02WSjiB4LfSoJgBGZVxRrNvkLU3GxAb6fBL4nohMmsnykFbPTEKTyJg7J1wXSZsvx5l




prima A

první C

první B

https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid02BXJBzGZMc71sR6JBKGuU4vNkdE3trzb58GbKQNUKEwG16sCtRYYFg8FNt5Di2cQrl
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A než školní rok doopravdy začne, je potřeba se pořádně seznámit             
a adaptovat. A proto na Gymjes pořádáme již X- tý ročník adaptačních
kurzů. Primánské probíhají pod taktovkou pí uč. Tunysové, prvácké
pod vedením Eduartu.  

Prima A se zúčastnila adaptačního kurzu s názvem Noemova archa.
Snad nic neshrne celý kurz lépe než tyto věty: Děti jsme rodičům
předávali s modřinami a škrábanci po celém těle, ale na duši se jim ani
jedna modřinka či škrábanec nevytvořil. A jestli tam nějaký již byl,
třeba z toho, že se báli nových spolužáků a prostředí, tak ten po kurzu
GO zmizel:-). 

https://www.gymjes.cz/aktualita/primani-naplnili-na-kurzu-go-noemovu-archu-zviratky


(adapťák prvních ročníků VG)
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Víte, kde bije srdce gympláků? No přece na správném místě.
A právě to se ukázalo v plné síle během prosincového Adventního pečení,
které vyvrcholilo nádhernou akcí s názvem Srdcebraní.
Každý den v období adventu jedna třída nachystala svačinku pro své
spolužáky – a stánek plný dobrot byl místem, kam to táhlo nejen studenty,
ale i učitele a správní zaměstnance. A že bylo z čeho vybírat: sladké koláčky,
nadýchané palačinky, křehké dortíčky, vánoční cukroví, chlebíčky, sýroví
šneci, a dokonce i řízky. Vůně těchto pokladů lákala každého a ceny byly více
než přívětivé. Všechno provázela atmosféra radosti, sdílení a společných
setkání napříč ročníky.
A pak přišel ten den – Srdcebraní, kdy se chodba gymnázia proměnila v
předvánoční jarmark plný pohody a solidarity. Všechno bylo završeno
záplavou emocí, když se spočítala vybraná částka, neuvěřitelných 37 500 Kč!
Tyto peníze pak pomohly těm, kteří to nejvíce potřebovali, 15 studentům,
jejichž životy zasáhly zářijové povodně.
Celá tato akce byla důkazem, že gympláci umí táhnout za jeden provaz, jsou
ochotni pomoci druhým a zároveň si chtějí užít chvíle plné smíchu a radosti.

https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid02cjPWVJ7wbHn7h5jyesotAiDrKdG7rJaEb4DZFFocoDt5ECT8BgvL4LTY6bsyQiXgl


Gymjeslorem a Gymjeslorkou 
z řad učitelů se stala paní

 uč. Žitňanská a pan uč. Malý.
Gratulujeme.

https://www.facebook.com/reel/550937761297265


https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid07hG8beXnKAzv4y4uSKxyG4EAftn6SF3HYJAioNGK6SYgMrWjqkZhaFHDhKXPDnyjl
https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid0DQAjvy217YZehZL8ZVTiKJj3XuLTcH9DJKixJDMJ2PzrvZtCS3r5aZnN27MT5J62l


Přidanou hodnotou letošní akademie bylo velmi emotivní poděkování našim paním
uklízečkám, sekretářkám i panu školníkovi, samozřejmě i vedení školy. Všichni jsme
vestoje tleskali jejich mimořádnému nasazení při likvidaci následků ničivé zářijové
povodně. 
 A pomyslnou třešničkou na dortu bylo předání finanční pomoci našim studentkám a
studentům, žákyním a žákům, kteří byli povodněmi rovněž postiženi. 

https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid08PLjDZEsMCWRS9UTgKqe3C4PXxpowiwAbc9bLZr1DVTyvoMvknoQEnmvJJzxDwhol


https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid0Kw8HxX2f3BySSoUjwb2tCuCxz61ULcVfgfgtwmQmhYqjcJEEPXDr9ejP7btK84zyl




Adrian Danos

SJEZDOVÉ LYŽOVÁNÍ
Soustředění na Alpských ledovcích v

Rakousku
Adrian Danos 1B

· 4. místo na M-ČR ve skicrossu na Klínovci
· 12. místo na zimní ODM

Lukáš Hrynyšin 1B
· 14. místo na zimní ODM



Mia Migalová - vítězka Českého poháru v lezení na obtížnost





NOVÉ

https://jesenik.cz/cz/informace/k3357-mesto-jesenik/3784-sportovcem-roku-2024-se-stal-adam-fellner.html?fbclid=IwY2xjawKX4OZleHRuA2FlbQIxMQBicmlkETFmWnB4VFVRdFlja1ZQaXdRAR6fsk9TvRT__Oovh1TG-smHlZCPJuyw2hfVfCv9JOGTQ1nirXdpaUeN7Jbasg_aem_fMf6TqTc3Gu2bNrQIz5Keg


Jde to, i když je to někdy hodně náročné.
 O tom se přesvědčili studenti a učitelky
jesenického gymnázia, když v týdnu od

 8. 2. – 15. 2. hostili španělské a italské
studenty v rámci projektu Erasmus plus.

https://www.gymjes.cz/aktualita/lze-zkrotit-68-hlavou-san-ktera-mluvi-peti-jazyky


https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid0434kwPoUpHsq8Yar2LUpebBcEycTK8knCddUXqmpRCaZ8Q9NATHtV6dmw1JBzv1Cl


 Bailey Jane Price s námi letos strávila  školní rok jako asistentka do konverzačních
hodin díky Fulbright Czech Republic 🧡 Děkujeme! 

https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid0NbnF4YvYo8EWNGZX5vzysHFi8oMXEdYCkm5s4vnwLEduiGuXCL3QLoTLrvhEkbYKl


Každý z nás za den zvedne tolik
telefonátů, že se to zapamatovat nedá.

Telefonát, že jedeme na měsíc do
Málagy, si ale budeme vždy pamatovat.

Poprvé se naše škola
zúčastnila krajského kola

recitační soutěže v
anglickém jazyce “Poetry

Out Loud" pořádané
Americkým centrem v

Olomouci, a hned přišel
úspěch! 

 Sára Štelclová obsadila
 1. místo ve středoškolské
kategorii, kde přednesla

monolog z díla E. A. Poea 
 Lucie Oprchalová s Amálií
 Jezerskou získaly zvláštní
cenu poroty za dialog od

 E. Hemingwaye. 

https://www.gymjes.cz/aktualita/malaga-where-friends-become-family


Jmenuji se Veronika Trunečková, je mi
sedmnáct let a mám ráda cestování, divadlo,
skauting a sledování dění ve světě. Letos v
únoru jsem se rozhodla udělat krok mimo
svou komfortní zónu a přihlásila jsem se do
programu BFTF - Benjamin Franklin
Transatlantic Fellowship. Je to letní
vzdělávací program pro aktivní studenty ve
věku 16–18 let, který každoročně pořádá
americké Ministerstvo zahraničí. Za Česko je
po více kolech výběrového řízení nakonec
Americkou ambasádou vybrán jeden úspěšný
kandidát.
Účastníci z více než 40 zemí se potkají v USA
na univerzitním kampusu Purdue university,
kde program probíhá. Nechybí projektová
práce, diskuze o demokracii, lidských
právech, občanské angažovanosti a řešení
společenských problémů, workshopy,
semináře, výlety, poznávání americké kultury
a hlavně spousta inspirace a nových
přátelství. Program je navíc plně hrazený
vládou Spojených států.
Upřímně, ze začátku jsem ani moc nevěřila že
by to mohlo vyjít. Konkurence byla veliká a
šance na úspěch malá. Ale když jsem se
dostala do druhého kola výběru a po jeho
zvládnutí mě nakonec americká ambasáda
opravdu vybrala jako úspěšnou kandidátku,
byla to neuvěřitelná chvíle plná radosti, štěstí
a vděčnosti.
Obrovské díky proto patří paní učitelce
Seidlerové a Honzovi Barvovi, kteří mi na
téhle cestě pomohli a podporovali mě. Bez
nich by to pro mě bylo o hodně těžší.
Programu BFTF se zúčastním už tohle léto a
nemůžu se dočkat! Těším se až poznám
novou zemi, jiné způsoby života a lidi z
různých koutů světa. A jak kdysi řekl někdo
mnohem chytřejší než já, „I cesta dlouhá tisíc
mil začíná jediným krokem.“ Tak věřím, že
díky BFTF získám nejen nové přátele a
zážitky, ale i větší jistotu v tom, kým chci být a
jak můžu svět okolo měnit k lepšímu.



https://www.gymjes.cz/aktualita/breznove-kouzlo-londyna


https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid037hVNcC9ppP4ymr6uPfB7mv6bnFhTFYG6ducSKTEQ2AiDkn6XGcrniBkb1vUUR4uUl


V krajském kole soutěže
 v jazyce anglickém

kategorie SŠ+ 
v Olomouci zvítězila

 a postup do
celorepublikového kola

 v květnu vybojovala Sofia
Bulgurisová z 1C! 

Stanislava Bukharova

 Celý týden 7. až 11. 4. strávily na naší škole dvě finské učitelky Annika Forsman
 a Annika Lindroos ze Cronhjelmskolan v Larsmo.

https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid0321tTDFQbF5r6QcUjR3bFmHfHwmAXp96kZJiDwyT8pqLjheznbJh35Je9NCtQcUx3l
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Klasika současné americké postmoderny Woody Allen v bláznivé

komedii Spy Story aneb příliš mnoho agentů. 

https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid02oPr2kEpkncoUTxHPJpQ3TQMCsgWP6DdMXpBDLWsGWi7GnriomXAbu3KD9nAFAfuul


Určitě jste v této parafrázi poznali
známé verše slavného Hamletova

monologu. A o to skutečně běželo. 
A rozhodně bylo co vidět!

Ve středu 23. dubna se maturanti ze
tříd oktáva A, čtvrtá B vypravili na svou

poslední gymnaziální exkurzi, aby
ještě aspoň na chvíli unikli z reality

předmaturitního maratonu.
Cílem se stalo nádherné královské
věnné město Hradec Králové. A prý

tam byl ten den i náš prezident.

https://www.gymjes.cz/aktualita/divadla-v-noci-ozila


Až do krajského kola se dostal náš student
Matyáš Lukeš.



 Týmy Šeráčků, Mecháčků, Čertíků, Vozků, Pradědečků a Petrásků
soutěžily v dovednostech a znalostech týkajících se hlavně našeho
krásného kraje.

https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid02HPG98eTG2f8TCp3YBcRcu5LD1sdkRaEMHgBmQSMA3cFLMUBHGhmXex2eqRxjV8qwl


 Španělsko, Polsko, Rakouska,
Slovinsko, Velká Británie,
Dánsko - všude tam se mohli
podívat žáci sekundy i
návštěvníci v podobě učitelů
a rodičů na každoročním
projektu, který úspěšně
proběhl v květnu. 

https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid02Jfe4uxPC17V9NfRECyMG51MChYHYMGAwfkj6YTKB8XqcmHQV7zXai2f9kS3SEfzbl


Jeden z řady projektů na nižším gymnáziu proběhl  v hodinách  angličtiny v TA. Žáci v
průběhu roku získávali znalosti o domovské zemi naší americké lektorky Bailey
Price, která jim v hodinách vyprávěla o svátcích, jídle, školách a dalších
zajímavostech USA. Ve „Vědomostním kvízu o anglicky mluvících zemích“ tak mohli
ve skupinkách porovnat, co si z jejich hodin odnesli.



Přečerpávací vodní elektrárna Dlouhé
stráně patří mezi 7 největších divů ČR. 



Tématem bylo světélkování, různé barvy
ohňů, pokusy s kapalným dusíkem. 

Největší ohlas měla výroba smetanové
zmrzliny, kterou pak studenti ochutnali.



https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid0q5ha5XFBiZeT4ukRZW58TTCB7j9r881cQ11BtGV2oxkBhvDrFXvwtB8vGhiks1Xal




https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid02GpvuAbjfKHXne8EbBYHp5EV5RgTmZ9tPRoXmFnPLQ946EKADxsW7tdL6X6smhjujl


https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid02YKdb1hinYC2o1gKSfRhqVtxQz1SYXnjWCv9AQUMbxz1uG6jkLCievzV991dJuVLDl






V TOP 12 se v Grandfinále 2025
soutěže Prezentiáda umístil náš

tým Jesky ve složení Tereza
Blandová, Sára Kofroňová a

Matouš Válek ze 3C.

Dne 10. dubna 2025 navštívily třídy EA, 3.B a 3.C koncentrační tábor v Osvětimi.
Paní průvodkyně nám podrobně vyprávěla o historii, vzniku a tehdejším provozu tábora.
Prošli jsme několik původních budov, které dnes slouží jako muzeum. Uvnitř se nacházejí
fotografie obětí, mapy a vitríny plné osobních věcí, které byly vězňům po příjezdu
zabaveny - boty, brýle, hřebeny, nádobí, kufry, ale i lidské vlasy. Nahlédli jsme i do
sklepení, kam byli vězni zavíráni za trest. V táboře se také dochovaly plynová komora a
krematoria. Později jsme se autobusem přesunuli do tábora Birkenau, který sloužil
především k hromadnému vyhlazování evropských Židů. Tam jsme navštívili typický
táborový barák, ve kterém lidé přespávali na patrových „postelích”.Exkurze do Osvětimi
byla pro všechny silným zážitkem a připomněla nám krutou minulost. Je to místo, kam
by se měl každý alespoň jednou za život podívat.

Součástí výuky moderních dějin na naší škole bývá exkurze
v Památníku holokaustu v Osvětimi (Auschwitz).

https://www.facebook.com/prezentiada?__cft__[0]=AZURNLJiDJw8fZtLxRirtnkwzUMVWcQx730lLmL3KiBMeSoI9BDAZhugltkhIqys48eSNV91t7SWsal0gf-uebyrnXtBmLBdvHUZ-FLKoWeqqC7AxIWtmoDFcO-d0SlS9DCPH0x-9D5odAiKbil0FZcxBUgaSZ73rEYmlwzRMyVHgA1cCFrsjBi-0lmXhEn6B_sYJTjoYYkIILmycCjBOILD&__tn__=-]K-R


Ve Finsku naši studenti obsadili ve velké evropské konkurenci
celkové 3. - 4. místo 

a za svůj výkon obdrželi prestižní cenu poroty JUDGES Award.

Tým R.U.R. soutěžil ve složení: Alexandr Steiger, Jonáš Worm, Adrien
Stojčev, Vojtěch Gryga, Ondřej Michálek, Matyáš Kučera, Lukáš

Drochýtek a Pavel Pišl. 
Kouči byli Roman Chasák a Magda Dostálová.

Děkujeme CS-CONT s.r.o., ELVERO s.r.o. a Gymnáziu Jeseník za
podporu. 

VEX Robotics Competition je největší celosvětová robotická soutěž
pro středoškoláky. 

Je technicky náročná, týmy soutěží s velkými kovovými roboty
a boje probíhají na hracím poli o velikosti 3,6 × 3,6 m.

https://youtu.be/jFpleV1H190




Celkové druhé místo pro tým R.U.R. a postup do
republikového finále!

Tým R.U.R. junior soutěžil ve složení: 
Patrik Peca, Matyáš Lukeš, Terezie

Kaplová, Viktorie Žáková, Jan Palčo,
Matyáš Klotz, Vojtěch Klotz, Andrej

Sedláček, Tobias Pastucha, Max
Kilmurray.



tým R.U.R. získal 
 LEGO CREATIVITY Award



Legendární český konstruktér 
Ing. Petr Hrdlička, CSc. v doprovodu svého
syna Ing. Martina Hrdličky, Ph.D., MBA,   
který je vedoucím vývoje podvozku         
a agregátu ve Škoda Auto a. s., a dalších
členů rodiny navštívil Gymnázium Jeseník    
a tým R.U.R., jehož je čestným členem. 



V úterý 17. června 2025 proběhl na
naší škole již 15. ročník RoBoJe
za účasti: 

17 organizací z několika krajů ČR
a Polska, 
175 účastníků, 
106 robotů a 
30 organizátorů z řad studentů,
absolventů a učitelů Gymnázia
Jeseník.  

Organizace turnaje se neobejde bez podpory Gymnázia Jeseník a dalších sponzorů,
kterým moc děkujeme. 

Jde o Město Jeseník, Blaze company s.r.o., Scholastikus s.r.o., Růžovka.cz, HWkitchen.cz,
Pevnost poznání UP Olomouc, Chasák-Elektrotechnika, Bufík U Emila, VESA spol. s.r.o. 

 



Mezi desítkou nejlepších ve finále EO ČVUT 2024 byl
student oktávy Vojtěch Gryga, který zaujal odbornou

porotu svým projektem DOMOV DO KAPSY, ve kterém
pomocí vlastní aplikace dokáže ovládat na dálku pět

různých domácích zařízení.  

Vojtěch Gryga v TOP 10!!!



7. 11. 2024 až 7. 2. 2025 probíhal ve fyzice v tercii
projekt „Energetická expedice“. 
Zahájen byl prvním expedičním dnem, kde se žáci
seznámili s pojmem energie, dozvěděli se o vlivu
spotřeby elektřiny a plynu na rozpočet domácnosti,
inspirovali se úspornými opatřeními, vytvořili si
rodiny, zabydleli se v bytech a snažili se uživit
rodinu. 
Získali spoustu praktických zkušeností do života.
Pak následovalo samostatné bádání a práce na
interaktivních úkolech z domova.
 
Závěrečný druhý expediční den se nesl v duchu
prezentací výsledků, výstupů a videí. 
Také se vyhodnotil celkový vítěz soutěže, který měl
nejvíce splněných badatelských úkolů. Vyhrál Patrik
Peca a od garantů projektu, Nadačního fondu
Energie pomáhá a Centropolu, získal pěkné
elektronické věcné ceny.



V největší fyzikální týmové soutěži v Evropě soutěží
stovky týmů z 21 zemí Evropy, Asie i Jižní Ameriky
složené z 5 středoškoláků ve 3 hodiny dlouhé soutěži   
v počítání fyzikálních příkladů. Neustále je k dispozici    
7 úloh. Jakmile nějakou studenti vyřeší, okamžitě
dostávají další. Za každou úlohu sbírají body.

Fyziklání se zúčastnilo 15 našich studentů
rozdělených do tří týmů.

Tým Bazingas: 
Adrien Stojčev, Martin Horký, Alexandr Steiger,
Kateřina Procházková, Sára Kofroňová

Tým Hadroni: 
Lukáš Filípek, Vojtěch Gryga, Jakub Pňáček, Václav
Zlámal, Žofie Procházková

Nedopečené buchtičky: 
Lukáš Drochýtek, Jáchym Žák, Denisa Urubková,
Gabriela Brožková, Tadeáš Ilnický
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https://www.gymjes.cz/aktualita/probehl-32-rocnik-vanocni-latky-gymnazia-jesenik


Lyžařský kurz
Na lyžák jsem vyrazil,

snowboard s sebou naložil.
Lyžování – pro trapáky,

snowboardění – pro siláky.
Snowboarďák jsem vášnivý,

tak to zkuste taky vy!
První dny jsou zkrátka peklo –

potu ze mě hodně teklo.
Však pak se to nějak vyvrbí,

ale možná to i zabolí.
Když jsem jel jak vítr v dál,

cítil jsem se jako král.
Prkno jelo, já měl styl,

každý skok mě víc pobavil.
Smích a sníh, jak parťáci,

den byl plný senzací.
Noci byly báječné,

neobyčejné a výjimečné.
Cola a chipsy, to je hit,

bez nich nelze na lyžáku být.
Lyžák, prkno, hory bílé,

v srdci zůstanou mi tyhle chvíle.
Patrik Peca



https://www.gymjes.cz/aktualita/ohlasy-tercianskeho-lyzaku


Jak probíhá výuka tělesné výchovy bez tělocvičen? Funkční cvičení, aktivní procházky,
výběh po Muzikantské stezce, dechová a relaxační cvičení. 

https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid02RZt7qgJBHjw7iUMa2iuLET8iJ47bVsFccsYehAhfQzywPAmcxcqCQwBAN4BhSZMSl




Toto ocenění Helena Tunysová obdržela za dlouhá léta své práce
nejen v hodinách, ale také při organizování setkání Erasmus plus

a pořádání nejen adaptačních kurzů, ale také dalších akcí.



Ve středu 29. ledna jsme
zase po roce otevřeli dveře
všem zájemcům o studium
a dokázali jim, že učení +

zábava = Gymjes je
pravdivé tvrzení.

https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid02RrhZMetNRKqHVpn1Ri5DH9cJ7TqZeUzSjfxp4yUjqjLfBzt75WT4x1W8Je5hsW1Fl


 video OA 

OA

4B

4C

video 4B fotografie OA fotografie 4B a 4C 

https://www.youtube.com/watch?v=q94XVRwNUoI
https://www.youtube.com/watch?v=OR3f6l6rk9U
https://www.gymjes.cz/aktualita/lepsi-pozde-nezli-nikdy
https://eu.zonerama.com/3NPhotography/Album/12835387?secret=kmm2aRgHWai9OiL0bCEfS4juu&fbclid=IwY2xjawKT7VRleHRuA2FlbQIxMABicmlkETFtekYxdWpmN0FhVGJ6NllLAR4UKPlTZFv2OXLqMEuOPaM9dzTgTgh-A8VDDkQhSxiwpqmzQZrYFz0y-d_00w_aem_YVv234rXAkKBxDhwvK5PTg
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https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid02hPU2UCVty4D5JniCUqhqEukcJbheCTn7zciXCqL1QHSU5DLTRMFn2KWmujPuxPhyl
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